
                  

 

Výročná správa 

o činnosti Rady školy pri Strednej zdravotníckej škole, Vinohradnícka 8A 

                                                                                  

Rada školy je ustanovená podľa § 24 zákona Slovenskej národnej rady č. 596/2003 Zb. Z. z. o 

štátnej správe v školstve a školskej samospráve. 

 

Zloženie Rady školy v školskom roku 2024/2025 

 

PhDr. Iveta PASTIERIKOVÁ MBA - predseda (člen za pedagogických zamestnancov) 

PaedDr. Štefan HODŽA, PhD. - podpredseda (člen za pedagogických zamestnancov)  

Ing. Emília BOŠIAKOVÁ ŠESTÁKOVÁ - členka za nepedagogických zamestnancov  

Peter KOHÚT - člen za rodičov 

Ľubomír KUZMÁNY - člen za rodičov 

Katarína JAKUBIKOVÁ - členka za rodičov 

JUDr. Ing. Jozef STOPKA, PhD. - člen za Trenčiansky samosprávny kraj 

MUDr. Ladislav PROCHÁZKA, MPH - člen za Trenčiansky samosprávny kraj 

JUDr. Petra HAJŠELOVÁ - členka za Trenčiansky samosprávny kraj 

MUDr. Peter OULEHLE - člen za Trenčiansky samosprávny kraj 

Matúš NEMEC - člen za žiakov 

 



Rada školy sa v sledovanom období  2024/2025 stretávala v plánovaných dátumoch v počte 6 

stretnutí. Okrem osobných  stretnutí  Rada školy využívala aj elektronickú komunikáciu na 

schválenie potrebných dokumentov formou Per-Rollam a elektronickú  komunikáciu  on-line. 

 

Zasadnutia Rady školy 

02.11. 2023 

Poskytnuté informácie od p. riaditeľky školy, RNDr. Viery Beňovej o voľbách  do Rady školy 

a voľbe nových členov do Rady školy.  

 

29.02. 2024 

Prvé stretnutie nových členov Rady školy. 

Informácie: Plán počtu novo-prijatých žiakov na školský rok 2024/2025. Na základe plánu 

a rozhodnutia TSK bude prijatých 62 žiakov do dvoch tried po 31 žiakov. 

Informácie: „Aktualizácia školského vzdelávacieho programu“. 

Informácie:  o výsledkoch návštevy Európskej komisie, ktorá sa zaujímala o čerpanie fondov z 

transformácie, projektu modernizácia odborného vzdelávania na Hornej Nitre. 

Informácie:  o prebiehajúcom projekte „Peer Review“ a o hodnotiacej návšteve v rámci školy. 

Informácie: o vykonaných kontrolách na SZŠ, ktoré sa konali na základe podnetov zo strany 

rodičov a žiakov v roku 2023. 

Informácie: o rozpočte na rok 2024. 

Informácie: o prebiehajúcom šetrení v rámci školy. Šetrenie sa týka podnetu, ktoré bolo dňa 

28.11.2023 zaslané na TSK ako zriaďovateľa školy. Predmetom šetrenia sú podnety 11 

pedagogických a jedného nepedagogického zamestnanca, ktorí upozorňovali na neadekvátne 

správanie a riešenie problémov zo strany časti vedenia školy. 

 

 

 



10.06. 2024 

Stretnutie formou Per-Rollam.  

Schválenie  dvoch dokumentov: Prvý dokument obsahoval informáciu o počte študentov pre 

školský rok 2025/2026 a druhý dokument obsahoval informáciu o Kritériách hodnotenia, ktoré 

boli doplnené o menšie zmeny, ohľadne počtu známok z odborných predmetov a SOP. 

 

02.07. 2024  

Stretnutie členov Rady školy formou on-line: 

Predsedu RŠ informoval členov RŠ o počte odborných pedagógov, ktorí zostávajú vo 

výučbovom procese a ktorí odchádzajú, dali výpovede a budú škole chýbať. Je tu reálna obava 

o zabezpečenie kvalitnej odbornej výuky na škole. Pani riaditeľka prítomných členov RŠ 

uistila, že odborný učebný proces neutrpí a počet odborných pedagógov v novom školskom 

roku bude doplnený. 

Informácie: Ukončenie a zhodnotenie školského roku 2023/2024. 

 

10.10. 2024 

Predseda RŠ predstavila nového člena Rady školy – Ing. Emíliu Bošiakovú Šestákovú za 

nepedagogických zamestnancov, ktorá prebrala členstvo za Zuzanu Ondruškovú ktorá ku dňu 

31.07.2024 ukončila pracovný pomer na základe svojej výpovede. 

Informácia: o schválení Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach  za šk. rok 2023/2024. 

Informácia: o schválení Školského poriadku platného na šk. rok 2024/2025. 

Informácie: o zapojení školy do rôznych projektov a grantov, napr. V4, Erazmus+, Peer review 

– Kvalita školy. 

Informácie: o potrebe nových  priestorov, kde by bolo možné zariadiť napr. študentskú 

knižnicu, bufet aj s možnosťou jedálenského kútika, alebo spoločenskú miestnosť pre 

študentov. 



Informácie:  MUDr. Peter Oulehle  informoval, ako ovplyvňuje Strednú zdravotnícku školu 

v Prievidzi pripravované opatrenie zlučovania stredných škôl.  

Informácie: od riaditeľky školy, RNDr. Viery Beňovej, že škola nie je v tomto smere ohrozená 

nízkym počtom žiakov ani nemá informácie, že by bola škola uvedená na nejakom relevantnom 

zozname škôl, ktorých sa zlučovanie týka. 

Informácie: od predsedníčky Rady školy, PhDr. Ivety Pastierikovej, MBA navrhla za nového 

podpredsedu RŠ i zapisovateľa Rady školy PaedDr. Štefana Hodžu, PhD. namiesto Zuzany 

Ondruškovej. 

 

23.01.2025 

Stretnutie RŠ formou Per-Rollam.  

Informácie: Oboznámenie sa s dokumentom Štandard dodržiavania zákazu segregácie vo 

výchove a vzdelávaní, ktorý bude platný od 01.02. 2025. 

 

20.3. 2025 

Stretnutie Rady školy 

Informácie: Predseda RŠ čaká na informácie z TSK od p. Maršálkovej  (Referent odd. školstva, 

kultúry, mládeže a športu pre TSK) k pripravovanému výberovému konaniu na obsadenie 

funkcie riaditeľa školy.   

Informácie: o Výkaze k správe o hospodárení za rok 2024 a k Návrhu rozpočtu finančných 

prostriedkov na rok 2025,  pripravila vopred p. Molnárová – ekonómka školy. 

Informácie: Určenie počtu žiakov, ktorých možno prijať do 1. ročníka štúdia v šk. r.  2025/2026. 

Počet 42.   

Informácie: o Smernici Ministerstva školstva, výskumu, vývoja a mládeže Slovenskej 

republiky č. 1/2025 k prevencii šikanovania. Samotná škola ma vypracovanú Smernicu 

o predchádzaní šikany a kyberšikany. 

Informácie: o príprave na  bezpečnostný audit a tiež prednášku s praktickými ukážkami na tému 

Bezpečnosť na škole.  



Záver 

Rada školy pri SZŠ v Prievidzi si plnila svoje úlohy - vyjadrovať a presadzovať verejné záujmy, 

záujmy žiakov, rodičov a zamestnancov v oblasti výchovy a vzdelávania. 

Vykonávala funkciu verejnej kontroly, vyjadrovala sa k činnosti školy, orgánov miestnej štátnej 

správy, orgánov obcí a samosprávnych krajov z pohľadu školskej problematiky. Rada školy 

pracovala v súlade s platnými právnymi predpismi. 

Predseda RŠ poďakoval členom Rady školy za ich  zmysluplnú prácu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Prievidzi dňa 23.03. 2025         

 

 

 

                                                                              ............................................................. 

PhDr. Iveta Pastieriková, MBA 

predsedníčka rady školy 



 

 


